

Region Service Komitemøde. Afholdt i Fredericia den 13.01.2001

Mødet blev åbnet kl. 13:00

Dagsorden for dagens møde:

1. Sindsrobøn.
2. Oplæsning af NA's 12 koncepter for service.
3. Præsentationsrunde.
4. Oplæsning og godkendelse af referat.
5. Oplæsning og godkendelse af dagsorden.
6. O.S.R – rapporter.
7. Møde struktur – (Lasse orientere)
8. Rapport fra kasserer.
9. Udgifter i forbindelse med ekstra ordinære møder, betaler RSK eller OSK ?
10. Nedsættelse af Oversættelses Komite, "hvordan" ?
11. Nedsættelse af Oversættelses Komite.
12. Tilbage melding fra Mødelisteudvalg.
13. Afholdelse af RSK-møder i forbindelse med andre lokale arrangementer ?
14. Ny hjemmeside ansvarlig.
15. Donation til EDM ? , Rapport til EDM.
16. Tilbage melding vedrørende Postbox / adresse.
17. Registrering, samt kriterier for godkendelse i W.S.O.
18. Eventuelt.
19. Ny dagsorden.
20. Nyt møde tid/sted.

1. Sindsrobøn.

2. NA's 12 koncepter for service oplæses af Lasse

3. Præsentationsrunde: Tilsted var:

Thomas (OSR) Vensyssel
Gitte (OSR) Nordjylland
Lasse (OSR) Storstrøms og Vestsjællands Amter
Lars (OSR) København
Niels (OSR) Fyn
Gert (OSS) Midtjylland
Jens (OSS) Sydjylland
Tine (OSS) Nordjylland
Henrik H. (Formand)
Henrik C. (Kasserer)
Lars (Sekretær)
Flemming (Stedfortrædende sekretær)
Brian obs., Michael obs., Lars obs., Dan obs., Torben obs., Martin obs., Uffe obs.

Alle fremmødte områder er ifølge retningslinierne stemmeberettiget.

4. Oplæsning og godkendelse af referat:

Flemming oplæser referatet og det godkendes uden ændringer.

5. Oplæsning og godkendelse af dagsorden:

Dagsordenen oplæses og godkendes med følgende ændring. Valg af betroede tjenere medtages som punkt 5 A.

5 A. Der er fra forummets side begået en fejltagelse, med hensyn til valg af betroede tjenere, ifølge vores retningslinier punkt VIII, foregår valg af betroede tjenere på første ordinære møde i hvert år. Forummet besluttede enstemmigt at udskyde valg af betroede tjenere til næste møde, så de respektive områder har mulighed for at komme med kandidater.

.....

6. OSR – rapporter:

Syddjylland: Området mangler stadig enkelte betroede tjenere (næstformand i OSK), men bestyrelsen fungerer godt, og der er udsigt til besættelse af de resterende poster. Vi er ved at gennemgå retningslinierne for området, som på enkelte punkter vil blive revideret. Området overvejer at nedsætte et mødelisteudvalg, samt genindføre områdets lokale mødeliste. Vi bakker dog stadig op omkring DK-mødelisten. H&I-arbejde er blevet interessant for området, i den forbindelse inviteres H&I - ressourcepersonen til området for yderligere information. Vi mangler stadig opbakning fra Horsens, Kolding, Haderslev og Sønderborg. Generelt ønskes deltagelse af flere GSRéer til møderne, vi er i gennemsnit 10 stk. Hvad gør andre områder med dette?

Syddjylland donere 500,00 kr. og bakker fortsat op omkring RSK's arbejde.

Midtjylland: Vi har haft 5-7 grupper repræsenteret på de sidste 3 OSK-møder. Dette skal ses i forhold til at området har 18 grupper, der tilsammen afholder 20 møder. Vi kan oplyse at grupperne i Randers og Silkeborg har udvidet deres møde aktivitet til to møder i stedet for et. I Randers bliver det nye afholdt torsdag, på samme adresse og mødetid, som det møde der figurere på mødelisten. I Silkeborg bliver det nye møde afholdt Søndag, på samme adresse og mødetid, som det møde der figurere på mødelisten. Så hvis i skulle være i en af byerne, på de dage vil grupperne være glade for jeres support. Vores bestyrelse er stadig ikke fuldt besat. Vi mangler kasserer, næstformand og sekretær suppleant. Vi har (som sædvanlig) brugt en masse tid på at diskutere retningslinier og i særdeleshed retningslinien angående kasserer. Retningslinien for service erfaring på område plan i vores område og diskussionen har omhandlet hensigtsmæssigheden i denne formulering. Vores 7 tradition fungere stadig storslående og grupperne har doneret 3800,00 kr. til området i perioden. Vi har doneret 2500,00 kr. til RSK, som er indbetalt d. 7-12-00. Der er kommet lidt mere gang i vores O&I komite, således forstået at projektet med at sende breve, som oplyser om vores eksistens er løbet af staben. En kopi af brevet er vedlagt.

Området støtter vores OSRéers forslag om at oversættelseskomiteen, bliver sammensat med et medlem fra hver område.

Adam vil gerne nominere sig selv som formand for oversættelseskomiteen.

Storestrøms og Vestsjællands Amter:

Der er ingen forandring i O.S.K., der er stadig meget lidt servicevilje fra grupperne.

Nordjylland: Efter et efterår med bl.a. en opdeling af det gamle område, er OSK begyndt at fungere godt igen. Der er kommet to nye grupper til, så OSK er nu repræsenteret af 6 grupper. Vi har i november på et ekstra ordinært OSK-møde ophævet nogle § i retningslinierne, som omfatter hele Nordjyllands Amt, da vi jo ikke mere dækker hele amtet. OSK-Vensyssel har i forbindelse med opdelingen bedt os om at finde

et nyt navn på vores område, men grupperne mener ikke, det kan være et problem at vi fortsat kalder os OSK-Nordjylland, da det nye område kalder sig Vensyssel. Vores kasserer har desværre valgt at fratræde posten, da han p.g.a sit arbejde ikke mener at kunne tjene OSK på en tilfredsstillende måde. Der er ikke på nuværende tidspunkt valgt en ny kasserer. Grupperne er blevet enige om at sætte OSSéren fri af posten, da han ikke har været til de sidste 3 OSK-møder. Vi har desværre ingen donation til RSK, da vores kassebeholdning ikke er særlig stor, fordi vores konvent har givet et underskud på ca. 10.500,00 kr.. Vi vil gerne bestille 300 mødelister. OSK-Nordjylland vil gerne spørge andre områder om der er nogle erfaringer for: Hvordan kan vi motivere folk til at gå ind i service. Er der nogle retningslinier for Help-line og er det evt. muligt at få en kontaktperson fra andre områder, da vi har mange henvendelser fra folk udenfor vores område. Så til sidst et spørgsmål vedr. plakater: Hvor er de?, da vores plakatomand godt kan bruge flere.

Vensyssel: Vi er kommet godt i gang. Har fået valgt en bestyrelse bestående af Formand, kasserer, næstformand og OSRér. Vi har fået lavet en mødeliste og er i gang med at oprette en help-line. Udover dette er vi ved at lave formålparagraffer og retningslinier. Vi er fattige på penge, men rige på kærlighed. P.S. Joan ønsker stadigvæk at være ressource person for Help-line.

København: Vi har fået lavet et H&I udvalg som er stabilt og de har fået lavet møder på Horserød hver 14. Dag og har planer om at starte op på Blegdammen. Endvidere vil de lave et standard brev indeholdende oplysning om deres arbejde og hvad de kan tilbyde eventuelle Institutioner og Hospitaller, som f.eks. Nordvang og lignende. Vores litteraturudvalg kører godt. Vi har fået lavet en mødeliste for Kbh. og Omegn, vores udvalg har kontakt til Thomas angående DK-mødeliste, vi har udarbejdet en standardtilmelding til alle møder, som skal bruges for at komme på mødelisten. Til vores næste OSK-møde står vi uden Formand, næstformand, sekretær, medkasserer, OSSér og sekretær suppleant. Vi har nedsat et udvalg, der ved personlig kontakt skal head-hunte folk til posterne, da vi ellers bliver nød til at lukke OSK. Vores konvent udvalg er vad at starte op og begynder lovende med folk med erfaring på posterne. Med hensyn til oversættelse har vi skrevet til W.S.O og fået tilbagemeldingen at Region Indland, har indleveret en oversættelse i sept. 00. Vi fik at vide at oversættelsen ikke bliver godkendt før hele landet er enige. Vi har forslag om at alle udgifter til mødeaktivitet udover normale RSK-møder betales af RSK. Vi har tiltro til at RSK gør det rigtige med hensyn til oversættelse. Vi har fået nedsat et Internet udvalg hvor formanden Christian har følgende e-maile B/free@sol.dk

Fyn: Grupperne i Odense leder efter nye lokaler. To grupper har fundet lokaler. Desværre deltager grupperne ikke i OSK, måske på grund af flytterod. Når vi holder OSK-møder er der kun bestyrelsen samt 3 Svendborg grupper repræsenteret. Vi har en Help-line og en H&I Komite der fungerer godt. Vi har ingen donation til RSK. Ingen oplysninger til mødeliste ansvarlige.

.....
7. Møde struktur:

Lasse orienterer og han vil færdig gennemarbejde dette og fremsende det til de respektive områder.

.....
8. Rapport fra kasserer:

Se venligst medfølgende bilag nr. 1
.....

9. **Udgifter i forb. Med ekstra ordinære møder, hvem betaler RSK eller OSK ?**

Det besluttet enstemmigt at RSK betaler udgifterne i forbindelse med ekstra ordinære møder.

10. **Nedsættelse af Oversættelses Komite, "hvordan" ?:**

Det besluttet enstemmigt at hvert område ^{kan} nominere en person til oversættelses komiteen, områderne må meget gerne i deres valg tage hensyn til cleantime, dansk-engelsk kundskaber, egen bedring, kendskab til trin og traditioner og koncepter samt serviceerfaring. E-maile vil være en fordel.

Det besluttet ligeledes at de respektive områder nominere en formand til komiteen, og at denne person møder op på næste RSK-møde til et egentligt valg. Der lægges vægt på at denne person har kendskab til NA's Translation Basics og selvfølgelig være indforstået med at følge den. Der medsendes et eksemplar af Translation Basics.

11. **Nedsættelse af Oversættelses Komite:**

Punktet medtages på næste mødes dagsorden som punkt 10.

12. **Tilbage melding fra mødeliste udvalg:**

Formanden oplyser at der kun er fremsendt ajourførte mødelister fra 4 områder og efterlyser hermed mere ansvarlighed.

Indbetaling for mødelister til RSK's – kasserer på kontonr.

Den Danske Bank reg.nr 3630 kontonr. 3630 – 487 –617

Husk at sende jeres lokale områdes mødeliste til Thomas senest d. 14-02-01

Thomas V. Hansen Polden 4 st. , 9800 Hjørring

13. **Afholdelse af RSK-møde i forb. Med andre lokale arrangementer ?:**

Vi havde dårlige erfaringer med det foregående møde, men det afholder os ikke fra måske at forsøge en anden gang.

14. **Ny hjemmeside ansvarlig:**

Det besluttet enstemmigt at de respektive områder tager dette med hjem til grupperne, og efterlyser en person til ansvarlig for hjemmesiden.

Punktet medtages på næste mødes dagsorden som punkt 12.

15. **Donation til E.D.M ? - Rapport til E.D.M.:**

Det besluttet enstemmigt at donation til E.D.M medtages som et fast punkt under kasserer rapporten.

Det besluttet enstemmigt at der doneres 15.000,00 kr. til E.D.M.

Lasse og Lars udfærdiger en rapport til E.D.M og sender den, så den er E.D.M i hænde i slutningen af januar. Kopier af rapporten sendes til de respektive områder sammen med referatet.

16. **Tilbage melding vedrørende Postboks/adresse:**

Det er endelig lykkedes at få oprettet en postboks, og adressen er følgende:

RSK-NA-DK Postboks 1131, 9100 Aalborg.

Postboksen tømmes af Gitte, som fremsender posten til Formanden en gang om måneden. Postadressen medtages på mødelisten.

17. **Registrering samt kriterier for godkendelse i W.S.O:**

Henrik H. registrerer os som Region i W.S.O gældende fra d. 15-01-2001.

4 *gældende* 17-07-99

18. Eventuelt:

- a. Skal vi arbejde på at få Europa-konventet år 2004 til Danmark.
Punktet medtages på næste mødes dagsorden som punkt 14.
- b. Plakater, hvor bestilles de ?
Gitte forsøger at få fat i originalerne.
- c. Helpline-udvalget for Nordjylland, anmoder om kontakt personer fra de andre områder.
- d. Resurse personer, Navne og adresser sendes ud sammen med referatet.

.....
19. Ny dagsorden:

- ✓ 1. Sindsrobøn.
- ✓ 2. Oplæsning af NA's 12 koncepter for service
- ✓ 3. Præsentationsrunde.
- ✓ 4. Valg af betroede tjenere. (Formand, kasserer og sekretær)
- ✓ 5. Oplæsning og godkendelse af referat.
- ✓ 6. Oplæsning og godkendelse af dagsorden.
- ✓ 7. OSR – rapporter.
- ✓ 8. Rapport fra Kasserer, donation E.D.M. ?
- ✓ 9. Formandens rapport.
- ✓ 10. Valg af formand for oversættelses komiteen.
- ✓ 11. Nedsættelse af oversættelses komite.
- ✓ 12. Rapport fra mødeliste ansvarlig.
- ✓ 13. Hjemmeside ansvarlig.
- ✓ 14. Europa – konvent år 2004.
- ✓ 15. Eventuelt.
- 16. Ny dagsorden
- 17. Nyt møde tid/sted.

.....
20. Næste ordinære møde:

Lørdag den 21.04.2001
Kl. 13 . 00
"Depotgården"
Lollandsgade 2-4
7000 Fredericia